

Section 100

Section 100

Section 100

Section 100

(2) The information required by sub-section (1) shall be provided to the Superintendent

(a) at least thirty days prior to the date of proposed date of the election or appointment or within such shorter period as the Superintendent may allow;

(b) in the case of a person referred to in paragraph (2)(c), within fifteen days after the date of the election of the person.

(4) Where, in respect of a bank, the Superintendent is of the opinion that on the basis of the competence, business record, experience or character of a person referred to in

(a) paragraph (2)(b) or (c), the person is not suitable for a position as a member of the board of directors of the bank, or

(b) paragraph (2)(b), the person is not eligible for the discharge of the duties and responsibilities associated with the position referred to in that paragraph.

The Superintendent may, subject to sub-section (5), by order disqualify the person from being elected or appointed to the position in the case of a person referred to in paragraph (2)(c) from continuing to hold office as a director.

(5) The Superintendent must in writing notify the bank and the person concerned of any action that the Superintendent proposes to take under subsection (4) and must afford them an opportunity within fifteen days after the date of the notice to make representations to the Superintendent in relation to the matter.

(6) Where an order has been made under subsection (4) disqualifying a person

(a) from being elected or appointed to a position, the person shall not be, and the bank shall not permit the person to be, elected or appointed to the position; or

(b) from continuing to hold office as a director, the person shall not hold, and the bank shall not permit the person to continue to hold, office as a director.

(3) Les renseignements requis par la sous-section (1) doivent être fournis :

(a) dans le cas d'une personne visée par l'article (2) ou (c), au moins trente jours avant la date prévue pour l'élection ou la nomination ou dans le délai plus court fixé par le superintendant;

(b) dans le cas d'une personne visée à l'article (2)c), dans les quinze jours suivant la date de l'élection de cette personne.

(4) Lorsque, en ce qui concerne une banque, le superintendant a l'impression que, sur la base de son expérience, de son caractère et de son rendement professionnel en ce qui concerne

(a) dans les cas visés aux articles (2) b) et c), la personne n'est pas apte à exercer les fonctions de membre du conseil d'administration de la banque, ou

(b) dans le cas visé à l'article (2) c), la personne n'est pas apte à exercer les fonctions de directeur de la banque.

(5) Le superintendant doit en writing notifier la banque et la personne concernée de toute action que le superintendant propose de prendre en vertu de la sous-section (4) et doit leur offrir l'occasion de présenter leurs observations dans les quinze jours suivants.

(6) Lorsque un ordre a été rendu en vertu de la sous-section (4) interdisant à une personne

(a) d'être élue ou nommée à un poste, la personne ne doit pas être élue ou nommée à ce poste, et la banque ne doit pas permettre à la personne d'être élue ou nommée;

(b) de continuer à occuper le poste de directeur, la personne ne doit pas continuer à occuper ce poste, et la banque ne doit pas permettre à la personne d'occuper le poste.

(7) Occupier le poste.

Section 100

Section 100

Section 100

Section 100